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To: BS rCicgraningen nl]
Cc: BE> @provinciegroningen.nl]; EREAFI EXEEEN @rovinciegroningen. nl]:

mRnl]EEE | ED ove Ani]r=
Sent: Thur 2/6/2020 2:22:17 PM

Subject: Re: overleg natuurbegraafplaats Laude

Received: Thur 2/6/2020 2:22:18 PM

Dag,
Ik denk dat het goed 1s dat we dit meenemen in ons overleg woensdag.

Groet

Verstuurd vanaf mijn 1Pad

Op 6 feb. 2020 om 14:53 heeft Rigs
. <i @provinciegroningen.nl> het volgende geschreven:

Oei. Dan moeten we dat gesprek maar beleggen. De vraag is echter waar en vooral wanneer?

5.1512 JEEER © or ovinciegroningen.ni>
Verzonden: donderdag 6 februari 2020 14:50

Aan: 1201.26 | <KiR @provinciegroningen.nl>

Onderwerp: RE: overleg natuurbegraafplaats Laude

Dat staat in de brief die is verstuurd als overlegreactie. Deze brief is tot stand gekomen in nauw overleg met jou en

met BR.
Groet,EEA
5120 EE <ERBR} (@ provinciegroningen.nl>

Veroole
6 februari 2020 11:39

aan:

EEE BEEZ Co ovinciegroningen2n.nl>;BEEJE corovinciegroningen.nl>; [IEEE
— i mrenl>; EERE BEES 0 ovinciegroningen.nl>; EEX. van

BEEES oo ovinciegroningen.nl>; o12ef5.1.2e JERE co ovinciegroningen.nl>

Onder overleg natuurbegraafplaats Laude

Dag collegae,
Onze Westerwoldse collega schrijft dat er van onze kant is gezegd dat er op korte termijn overleg zou

moeten/kunnen plaatsvinden tussen initiatiefnemer, provincie en gemeente over het plan voor de natuurbegraafplaats Laude.

Een dergelijke toezegging is mij onbekend: weet een van jullie er meer over?

oo] size Bee [EES
Verzonden: donderdag 6 februari 2020 08:28

SQ (@ provinciegroningen.nl>

Onderwerp: RE: Natuurbegraven

Goedemorgen BE,
Bedankt voor de update. lk heb nog wel een vraag. In eerdere instantie is van jullie kant gezegd dat er op korte termijn overleg
zou moeten/kunnen plaatsvinden tussen initiatiefnemer, provincie en gemeente over deze zaak. De initiatiefnemer (de heer

van Heidehof) weet hiervan en vraagt mij bijna dagelijks of het al bekend is wanneer dit gesprek gaat plaatsvinden. lk

CR I IRR] hier al verschillende keren over benaderd, maar die weet het antwoord ook niet en hij zegt steeds dat hij

jou hierover moet consulteren. In jouw bericht lees ik echter niets over een overleg. Kun je daar nog iets over zeggen?
Verder nog even voor jouw informatie: Heidehof heeft de gronden in het gebied al verworven. Ook de grond van

Staatsbosbeheer (in het algemeen toch geen verklaard voorstander van natuurbegraven) maakt hier deel van uit.

Groet,

IEEEZI © orovinciegroningen.nl]
Yerzonden; woensdag 5 ore: 202017:14

Onderwerp: Natuurbegraven

Dag BEEZ.
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Bij deze even een teken van leven (....); de brief waarin GS aan melding deden van het voornemen om in de

actualisatie van de omgevingsverordening regels op te nemen over natuurbegraven, heeft in de statencommissie

nogal wat reacties opgeleverd, al dan niet ingegeven door het werkbezoek dat een aantal statenleden op uitnodiging

van de Brana (of van dhr. J) gebracht aan Hillig Meer. De stand van zaken is nu dat gedeputeerden Staghouwer en

Woulfse met elkaar gaan overleggen of het voorstel zoals dat in de ontwerp-verordening is verwoord, in de nog op te

stellen voordracht aangepast gaat worden. Zodra ik hier iets meer over weet, laat ik het jou onverwijld weten.

Groet,

Op onze website kunt u lezen welke dienstverlening u van ons mag verwachten.

https://www.provinciegroningen.nl/servicenormen/
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